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Protokól

z posiedzenia Komisji Samorzadowo-Spolecznej Rady Gminy Ksawerów, które sie

odbylo .•••dnIu 26 listopada 2008 r. w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów.

Ad.l.

Przelyodniczaca Komisji Helena Rusak o godz.14.00. otworzyla posiedzenie Komisji

Samorzarlo\'.-o-S~ecznej Rady Gminy Ksawerów i stwierdzila, ze zgodnie z lista obecnosci

zestniczy 6 czlonków Komisji i jest zachowane kworum wladne do

podejmo\\18ia prav'I'omocnych decyzji. Lista czlonków Komisji w zalaczeniu.

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

1) \Yój~Gminy - Maria Kopczewska

2) Zastepca Wójta- Rafal Tustanowski

3) Inspektor -Monika Sroczynska

4) Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala.

5) Pani Zofia Pólka -przewodniczaca Kola Gospodyn Wiejskich w Ksawerowie

6) Pani Barbara Mamrot- skarbnik Kola Gospodyn Wiejskich w Ksawerowie

7) Pani Henryka Okrojek - przewodniczaca Kola Gospodyn Wiejskich w Woli

Zaradzvnskiej

8) Pani Beata Scibór - przewodniczaca Kola Gospodyn Wiejskich w Nowej Gadce

9) Pan Adam Topolski - prezes GKS Ksawerów

10) Pan Karol Kozlowski - skarbnik GKS Ksawerów

11) Pan Pawel Triemer -prezes UKS ATLAS

12) Pan Radoslaw Bienias - UKS START

13) Pan Józef Rozek - prezes "Klub Wola Zaradzynska"

14) Pan Piotr Kostecki - zastepca prezesa "Klub Wola Zaradzynska".

Ad.2.

Czlonkowie Komisji w glosowaniu zatwierdzili -6 glosami "za", bez glosów

przeciwnych i wstrzymujacych nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia Komisji Samorzadowo-Spolecznej Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Podsumowanie dzialalnosci sportowej w Gminie za 2008 rok.

4. Informacja na temat dzialalnosci organizacji kobiecych w Gminie Ksawerów

( Kola Gospodyn Wiejskich).

5. Sprawy rózne i wniesione.
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6. Zamkniecie posiedzenia Komisji Samorzadowo-Spolecznej Rady Gminy

Ksal1eról1.

Ad.3.

- Radoslaw Bienias -Prezes UKS "START" Ksawerów przedstawil nastepujace

sprawozdanie:

Klub UKS "START" prowadzi dwie sekcje: koszykówka i tenis ziemny. W roku biezacym

nasz Klub uczestniczyl w nastepujacych imprezach sportowych:

Basketmania

Dnia 19.09.2008 r. na rynku Manufaktury w Lodzi odbyl sie turniej koszykówki ulicznej

streetball 2008. W turnieju wystartowali równiez uczniowie naszej szkoly. Druzyna meska

zajela III miejsce w grupie, natomiast druzyna zenska zajela III miejsce w kategorii,
gimnazjów. Dziewczeta otrzymaly atrakcyjne nagrody indywidualne. Turniej pomimo zlej

pogody ciszyl sie duzym zainteresowaniem.

Turniej tenisa ziemnego

Dnia 26.09.2008 r. na kortach w Pabianicach odbyl sie III turniej miedzygimnazjalny

w tenisie ziemnym. Turniej organizowany byl przez UKS "START" dzialajacy przy szkole.

I miejsce w klasyfikacji druzynowej wywalczylo Gimnazjum nr 3 w Pabianicach przed

Gimnazjum a'Paulo i Gimnazjum nr 2 z Pabianic.

III turniej pilki noznej o "Puchar Wójta Gminy Ksawerów" na boisku otwartym.

Dnia 6.10.2008 r. na boisku sportowym przy SP w Ksawerowie odbyl sie turniej pilki noznej

organizowany przez UKS "Start" dzialajacy przy Gimnazjum. Byla to juz III edycja tego

turnieju. Uczniowie naszej szkoly zajeli I miejsce.

VII Turniej pilki noznej halowej z okazji Dnia Komisji Edukacji Narodowej.

Dnia 17.10.2008 r. na hali sportowej Gimnazjum w Ksawerowie odbyla sie juz VII edycja

turnieju pilki noznej halowej z okazji Dnia Edukacji Narodowej, którego organizatorem jest

UKS "START" dzialajacy przy szkole. W turnieju udzial wziely :Gimnazjum nr 2 i 3

z Pabianic, Gimnazjum z Piatkowiska, Gimnazjum nr 4 z Lodzi. Mecze rozgrywano

systemem kazdy z kazdym. Po wyrównanej walce klasyfikacja koncowa wygladala

nastepujaco:

I m- Gimnazjum nr 3 z Pabianic,

II m- Gimnazjum z Piatkowiska,

III m- UKS "Start" Ksawerów,

IV m - Gimnazjum nr 2 z Pabianic,

V m - Gimnazjum nr 4 z Lodzi.
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Turniej Jesieni - zawody pilki noznej halowej

Dnia 21.11.2008 r. na hali sportowej w Ksawerowie odbyly sie zawody pilki noznej halowej

pod nazwa "Turniej Jesieni Ksawerów 2008" z okazji promowania powiatu pabianickiego.

Organizatorem zawodów byl UKS "Atlas" dzialajacy przy SP w Ksawerowie. W turnieju

wzielo udzial 8 druzyn z terenu powiatu pabianickiego i Lodzi ( w tym równiez uczniowie

naszego gimnazjum). Razem 88 uczestników. Turniej rozgrywany byl równolegle w dwóch

kategoriach wiekowych:

1. druzyny szkól podstawowych

2. druzyny szkól gimnazjalnych

Wsród szkól podstawowych - I miejsce zajal zespól Piatkowisko- Petrykozy przed UKS

"Atlas" Ksawerów. W grupie starszej I miejsce zajeli uczniowie naszej szkoly, którzy,
wystepowali pod nazwa -UKS "Start" Ksawerów przed gimnazjum z Piatkowiska.

Jeszcze w tym roku szkolnym bedziemy organizatorami Swiatecznego Turnieju Pilki

Noznej Halowej dla gimnazjum.

W trakcie calego roku odbywa sie szkolenie z zakresu tenisa i pilki noznej, w których

uczestniczy ok. 40 osób z terenu Gminy Ksawerów. W tym roku nie bylo organizowanych

obozów sportowych, poniewaz Klub nie wystepowal o takie srodki.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak - powiedziala, ze Radni Gminy sa

zapraszani na rózne imprezy sportowe w tym klubie. Trzeba przyznac, ze sa to imprezy na

bardzo wysokim poziomie. Mlodziez jest zaangazowana sportowo w rózne zajecia i za to

dziekujemy.

-Pawel Triemer - Prezes Klubu sportowego "ATLAS"- przedstawil nastepujace

sprawozdanie.

Uczniowski Klub Sportowy "Atlas" liczy 52 czlonków w tym 37 czynnych w sekcjach

pilki noznej halowej i koszykówki dziewczat. Przewodnia dzialalnoscia jest organizacja

imprez sportowo-rekreacyjnych dla mlodziezy oraz szkolenie w w/w dyscyplinach

sportowych.

W roku 2008 odbyly sie nastepujace imprezy sportowo-rekreacyjne orgamzowane przez

UKS "ATLAS":

- maj 2008 - Mistrzostwa Szkoly w Plywaniu - 60 uczestników,

-16 pazdziernika 2008 1'. VI Miedzynarodowy Turniej Edukacji Narodowej w Pilce Noznej

Halowej - 102 uczestników,

-21 listopada 2008 1'. II Turniej Pilki Noznej Halowej -Turniej jesien 2008 - 88 uczestników.
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W dniu ~= ?"'-l.icia 2008 r. odbedzie sie Miedzyszkolny Turniej Pilki Noznej Halowej

"Tumiej J~~;" -Ksawerów 2008. Przewidywana liczba uczestników - ok. 100.

:ganizuje zimowisko dla uczestników zajec klubowych w terminie 25.12.2008

-02.01.2009 c:c.z zajecia dodatkowe o charakterze szkoleniowym, w którym bierze udzial 37

uczest:nG:.ó\\- ~- chl "

Opiebma:rr:: ~ubu sa Jolanta Fajhert i Pawel Triemer.

Prze'~Yodniczaca Komisji podziekowala za przedstawione sprawozdanie

ze równiez widac dzialalnosc klubu i mlodziez jest takze zaangazowana

sportowo w te: szkole.

-Pan Adam Topolski - prezes GKS Ksawerów - na wstepie podziekowal Pani Wójt za

wybudowaITe obiektu sportowego, jaki powstal w Woli Zaradzyns\iej i za warunki,

w których mozna godnie przyjac przeciwników.

~008 r. Zarzad klubu GKS Ksawerów dzialal w nastepujacym skladzie:

Prezes -.-\Ó2m Topolski

V -ce prezes -.-\rkadiusz Jedrzejczyk

Skarbnih: - karol Kozlowski

Czlonek - Hieronim Kucharski

Czlone~ - :\larek Jaworowicz

Czlonek - hrzysztof Stepien .

. okresie sprawozdawczym odbyly sie trzy zebrania czlonków klubu oraz 16 spotkan

Zarzad

Dzialalnosc klubu skupia sie na szkoleniu dzieci i mlodziezy z terenu Gminy Ksawerów

w zakresie podnoszenia umiejetnosci gry w pilke nozna oraz na udziale naszych druzyn

\\1 rozgry,YKach organizowanych przez Lódzki Zawiazek Pilki Noznej. Druzyny nasze biora

takze ucizial \Y hlmiejach i meczach towarzyskich organizowanych przez inne kluby

z OSCler.nYCngmin. Zajecia klubowe odbywaly sie w hali sportowej w Gimnazjum

\\" Ksawero"ie (styczen, luty, marzec ), boisku Zespolu Szkól Rolniczych ( od marca do

Of2.Z na stadionie gminnym w Woli Zaradzynskiej ( od 22 wrzesnia).

Zajecia w 1:.!ubieprowadza:

=:- ~·ifSi 20znej IIklasy mgr Leszek Józefiak

- irL"Lc.k::(l::p:l.-d noznej Krzysztof Stefanczyk.

- ZEj~~~~ ~ubo\Vych bierze udzial ogólem ok. 60 zawodników. Do rozgrywek w LZPN

zgl{)~::::oy;:-:=5est 53 zawodników naszego klubu.

h QTIlOach\\'iekowych:
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-semorv.-.

-mlodziez..

-dzieci roc~.;: 199~.

~na seniorów naszego klubu bierze udzial w rozgrywkach klasy A LZPN. W

chwili obecnej zajmuje 6 miejsce w tabeli rozgrywek. Druzyna ta rozegrala w 2008 r. -22

mecze ligo\'.-e. ~ mecze o puchar Polski oraz 14 meczy towarzyskich i sparingowych.

Druzyna mlodziezowa bierze udzial w rozgrywkach klasy B LZPN. Po rundzie jesiennej

zajmuje pierwsze miejsce w grupie l, wygrywajac wszystkie mecze w swojej grupie.

Rozegrala 20 meczy ligowych, 2 mecze o puchar Polski oraz 12 meczy towarzyskich

i sparingowych.

Druzyna dzieci od sierpnia bierze udzial w rozgrywkach klasy "GórskJ" organizowanych

przez LZP:\. Runde jesienna zakonczyla na 8 miejscu w tabeli rozgrywek. W ramach tych

rozgryw-ek rozegrano 8 meczy. Brali takze udzial w turnieju "Male Euro 2012" ( zajmuje l

miejsce \y po\\"iecie, a w finale wojewódzkim 7 miejsce) oraz 3 turniejach okazjonalnych i 6

meczach to\\"arzvskich. W chwili obecnej grupa ta liczy 24 osoby.

Ogólem wszystkie druzyny naszego klubu rozegraly 90 meczy pilkarskich. sredni czas meczu

i dojazdu na mecz to ok. 4 godzin ( 90 meczy x 4 godziny=360 godzin.)

Od stycznia do chwili obecnej w kazdej grupie wiekowej odbylo sie po 88 jednostek

treningowych, co daje ogólem 528 godzin zajec szkoleniowych.

Ogólem zajecia szkoleniowo-treningowe oraz mecze rozgrywane przez nasze druzyny

to 888 godzin zajec pozalekcyjnych w naszym klubie. W tym czasie czlonkowie klubu byli

pod opieka szkoleniowców i czlonków Zarzadu, podnosili swoje umiejetnosci pilkarskie oraz

rywalizowali z rówiesnikami z innych miejscowosci.

Nalezy podkreslic, ze w biezacym roku od 22 wrzesnia klub moze korzystac z nowo

wybudowanego przez Gmine Ksawerów kompleksu sportowego w Woli Zaradzynskiej.

Piekny obiekt, który mamy do dyspozycji dzieki staraniom Gminy zdecydowanie poprawil

warunki do uprawiania pilki noznej w naszej Gminie. W naszej dzialalnosci napotykamy

takze pewne trudnosci obiektywne. Ze wzgledu na procedure otrzymujemy dotacje na

dzialalnosc z Gminy od kilku lat na przelomie kwietnia i maja. Klub nasz prowadzi

dzialalnosc caloroczna, tak, wiec wszystkie koszty ponoszone w miesiacach styczen-kwiecien

pokrywane sa z wlasnych srodków, których zdobywanie jest coraz trudniejsze. Z tego

wzgledu zmuszeni jestesmy miedzy innymi do rezygnacji wynajmu hali sportowej w

Ksawerowie. Liczymy, ze w przyszlosci bedziemy mogli pokonywac te trudnosci i rozwijac

oraz propagowac pilke nozna wsród mieszkanców Gminy Ksawerów.
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_.a zaKonczenie pan prezes Adam Topolski pogratulowal pani Henryce Okrojek

Przewodniczacej Kola Gospodyn Wiejskich w Woli Zaradzynskiej i panu Zygmuntowi

Kortynskiemu z Towarzystwa Rozwoju Ksawerowa wyróznienia za prace spoleczna, która

zostala doceniona podczas obchodów lO-lecia Powiatu Pabianickiego.

Przelrodniczaca Komisji Helena Rusak powiedziala, ze wszyscy cieszymy sie, ze

powstal obieli sportowy w naszej Gminie i wreszcie klub GKS moze z niego korzystac.

Cieszy nas kazda wygrana tego Klubu i oczekujemy na dalsze sukcesy. Tak jak powiedzial

pan prezes jest nadzieja, ze Klub ten pozyska wiecej mlodziezy. Jest to piekny obiekt, którego

zazdroszcza nas wszyscy. Na nastepny rok o tej porze pan prezes na pewno bedzie sie chwalil

wielkimi sukcesami, poniewaz juz nie ma usprawiedliwienia, ze nie ma bazy sportowej.

Pan Józef Rozek - prezes "Klub Wola Zaradzynska" - na wstepie powiedzial, ze Klub

powstal w lipcu br. przy Ochotniczej Strazy Pozarnej w Woli Zaradzynskiej. Nie mozemy sie

jeszcze pochwalic duzymi sukcesami.

Zastepca Prezesa Klubu -Piotr Kostecki - powiedzial, ze Klub powstal z wlasnej

inicjatyw)' jej czlonków, którzy chca grac w pilke. Wszystkie zakupy ponieslismy z wlasnych

srodków. W przyszlosci planujemy stworzyc druzyne mlodziezowa.' Uczestnicy sa

w przedziale od 17 do 22 lat.

W tym miejscu podziekowal wladzom Gminy za umozliwienie korzystania

z zaplecza spOliowego. Czlonkowie druzyny pochodza z Woli Zaradzynskiej i z Ksawerowa.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak powiedziala, ze w zwiazku z tym, ze klub

powstal niedawno nie moze sie tutaj pochwalic wielka dzialalnoscia. Jesli chodzi o pomoc

finansowa to wiadomo, ze Gmina nie mogla wesprzec dzialalnosci tego Klubu, poniewaz

Komisja juz rozdysponowala srodki na ten rok. Mam nadzieje, ze tek lub w przyszlosci

bedzie sie rozwijal i tego panom prezesom zyczymy. Korzystajac z obecnosci pani inspektor,

Przewodniczaca Komisji poprosila o przedstawienie funduszy, jakie zostaly przyznane

Klubom w tym roku.

Inspektor Monika Sroczynska - poinformowala, ze w dniu 28 kwietnia 2008 r.

podczas posiedzenia Komisji, Zarzadzeniem nr 16/2008 Wójta Gminy Ksawerów z dnia

18.03.2008 r. dokonano rozdzialu dotacji w nastepujacy sposób na poszczególne zdania:

Zadanie nr 1: Szkolenie dzieci i mlodziezy w róznych dyscyplinach sportowych w terminie

kwieciell-grudzien 2008 r.

-UKS "ATLAS" - kwota dotacji - 7720 zl.

-Gminny Klub Sportowy GKS - kwota dotacj i 13 100 zl.
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1 : Organizowanie pozalekcyjnych zajec sportowych i wspólzawodnictwa

-=~ "" ::.1ll lmprez sportowo-rekreacyjnych dla dzieci i mlodziezy w terminie

,-eta dotacji- 2 700 zl.

-lJKS..SL;"~~! ~-v.-otadotacji - 4200 zl.

-Gminny Klm S?Onowy GKS kwota dotacji - 11 100 zl.

Razem PfZ\L::2.:0 byote -38 820 zl.

Zastepc.a \:\·-ójm Rafal Tustanowski - powiedzial, ze jako czlonek Powiatowej Rady Sportu

stwierdza. ze ~uby sportowe z naszej Gminy sa dostrzegane w Powiecie. Obiekt, który mamy

powlruen sluzyc wszystkim.

AdA .
•

Jako pierwsze sprawozdanie przedstawil Kolo Gospodyn Wiejskich w Woli Zaradzynskiej:

Na wstepie Przewodniczaca Kola pani Henryka Okrojek podziekowala za wyróznienie jej

osoby za prace spoleczna z okazji lO-lecia powstania Powiatu Pabianickiego.

Przewodniczaca powiedziala, 'ze w roku biezacym Kolo nie dzialalo preznie. Zaczal sie

remont kuchni i na ten cel przekazalysmy wszystkie zaoszczedzone srodki. Cieszymy sie, ze

mamy ladna kuchnie i mozemy ja udostepniac. Dbamy o sale.

UczestniczylYsmy we wszystkich imprezach Kól Gospodyn Wiejskich, na które bylysmy

zapraszane. Mial ysmy zorganizowac swieto ziemniaka, które zostalo odwalane z uwagi na

smierc naszego kolegi. W zwiazku z powyzszym 20 pan z kola i strazacy pomoglo zbierac

Jego rodzinie ziemniaki z pola. Kolo zorganizowalo Dozynki koscielne.

Rok 2008 zakonczymy otwarciem nowej kaplicy w Woli Zaradzynskiej. Z tej okazji Kolo

przygotuje poczestunek dla ksiezy i zaproszonych gosci.

Mamy nadzieje, ze przyszly rok bedzie szczesliwszy. Chcialybysmy w roku 2009 pojechac

wspólnie z naszymi Kolami do teatru.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak powiedziala, ze dzialalnosc Kola Gospodyn

Wiejskich w Woli Zaradzynskiej jest wszystkim nam bardzo znana. I to , ze ten rok byl inny

to tak to w zyciu bywa. Czasami jest lepiej a czasami gorzej. Nie mniej jednak jestesmy

zawsze zapraszani na wszelkie uroczystosci. Widzimy prezna dzialalnosc tego Kola. Staraja

sie panie chociazby te uroczystosci typu wigilia i inne inscenizacje przygotowywac. Jako

czlonkini Kola w Ksawerowie powiem, ze czasami zazdroscilysmy Kolu z Woli takiej

integracji, ze tak dobrze panie sie rozumieja. To Kolo jest bardzo zgrane ze soba. Zawsze

tlumaczylismy sobie to tym, ze jest to mala miejscowosc i ludzie dobrze sie znaja. Kolo w

Woli Zaradzynskiej zawsze bylo przykladem i pani przewodniczaca zawsze potrafila
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integrowac ludzi i do tej pory to robi. Wiemy, ze to Kolo dziala wspaniale. Pani

Przewodniczacej za wszystko dziekujemy.

W tym miejscu Przewodniczaca zapytala czy Gmina moze pomóc w zorganizowaniu

wycieczki dla naszych Kól.

-Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze jest problem, poniewaz Kolo

w Ksawerowie jest wpisane w statut Gminnego Kólka Organizacji Rolniczych. Zarzad Kola

miesci sie vvPabianicach. Panie powinny odlaczyc sie i zarejestrowac wlasne Kolo odrebnie.

Na dzisiaj nie jest to uporzadkowane formalnie.

-Kolo Gospodyn Wiejskich w Ksawerowie:

W dniu 23.01.2008 1'. W tajnym glosowaniu wybrano nowy zarzad Kola

w nastepujacym skladzie:

l)Zofia Pólka- przewodniczaca

2) Bozena Klobus- zastepca przewodniczacej

3)Krystyna Ludziejewska - sekretarz

4)Barbara Mamrot-skarbnik

5)Maria Bartos- czlonek zarzadu

6)Barbara Paduch - czlonek zarzadu.

Wybrano równiez Komisje Rewizyjna w skladzie:

1) Bozena Anusiewicz- przewodniczaca

2) Halina Bartos- czlonek

3) Danuta Greczka-czlonek.

Kolo liczy 26 czlonki{l, zebrania odbywaja sie w kazda pierwsza srode miesiaca.

W okresie sprawozdawczym zajmowalysmy sie nastepujacymi sprawami:

- organizacja uroczystosci z okazji Dnia Kobiet,

-konkursem na najladniejszy ogródek,

-spotkaniami okolicznosciowymi zwiazanymi z imieninami kobiet,

-organizacja i udzialem w uroczystosciach 75-lecia Parafii w Ksawerowie i 50-lecia

powstania Klasztoru Sióstr Karmelitanek.

Pani Zofia Pólka byla wiceprzewodniczaca Komitetu Obchodów 75-lecia, a Kolo

przygotowalo loterie fantowa oraz poczestunek dla uczestników i gosci.

-wykonalysmy dla siebie stroje reprezentacyjne,

-zorganizowalysmy spotkanie z lekarzem na temat "choroby ukladu krazenia",

-uczestniczylysmy w "Sobótkach" zorganizowanych przez Kolo Gospodyn we wsi Konin

Majówka, gdzie zajelysmy I miejsce w konkursie na najladniejszy wianek.
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Dzieki uprzejmosci Pani Wójt obejrzalysmy wystep zespolu "Mazowsze".

-bralysmy udzial w rajdzie rowerowym do Rydzyn,

-zostalysmy zaproszone na Dozynki Powiatowe w Dlutowie,

-organizowalysmy spotkania integracyjne, takie jak w dniu 7 czerwca br. przy grillu.

Sprawy finansowe:

Poprzedni zarzad przekazal nam kwote 96,38 zl. Nasze przychody ze skladek czlonkin

i darowizn od Panstwa Oginskich, Joanny Laszkiewicz, Spóldzielni Agritech, Gminnego

Zwiazku Rolników i Kólek Rolniczych wyniosly 3.736,38 zl.

Z powyzszej kwoty wydalysmy na cele zwiazane z dzialalnoscia Kola - 2.896,38 zl.

Dzieki racjonalnej polityce finansowej dokonalysmy zakupu materialów na stroje

reprezentacyjne, firanki do Osrodka, kronike.

Majatek Kola powiekszyl sie o odkurzacz, mikrofalówke, pa\elnie elektryczna,

2 chlodziarki, zamrazarke, kuchnie gazowa z butlami na gaz.

Dzieki przychylnosci Proboszcza Ksiedza Kanonika Stanislawa Brachy mamy swoja

siedzibe w Osrodku Charytatywnym na ul. Szkolnej, gdzie organizujemy zbiórke odziezy

uzywanej z przeznaczeniem dla osób potrzebujacych z terenu Ksawerowa oraz "Caritasu".

W okresie letnim pomagalysmy przy obsludze i organizacji pólkolonii dla dzieci

z naszego terenu.

Nasza dzialalnosc spotyka sie z zyczliwoscia Pani Wójt oraz Urzedu Gminy, z a c o

serdecznie dziekujemy.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak podziekowala za bardzo wnikliwe sprawozdanie.

Cieszymy sie, ze wreszcie zaczela sie dzialalnosc tego Kola i mam nadzieje, ze w nastepnym

roku Kolo bedzie sie jeszcze bardziej rozwijalo. Czekamy na wlasna siedzibe taka

z prawdziwego zdarzenia. N a razie siedziba jest w Osrodku i nie mozemy narzekac.

Przewodniczaca Henryka Okrojek pogratulowala nowemu Zarzadowi Kola w Ksawerowie,

poniewaz jak pamietamy rok temu przyczynilam sie troche do tego, ze to Kolo powstalo.

Mam nadzieje, ze Kolo podazy za nami i wspólnie bedziemy pracowac dla dobra naszych

czlonkin.

-Przewodniczaca Kola w Nowej Gadce-Beata Scibór powiedziala, ze Kolo kupilo nowa

chlodnie. Potrzebny jest kapitalny remont calej sali. Do Kola zapisanych jest 20 czlonkin

z czego udzielaja sie 4. Udalo nam sie kilka razy wynajac sale. Byla osoba zainteresowana

wydzierzawieniem sali, ale wiecej sie nie pokazala. Ciezko jest zintegrowac wszystkie

czlonkinie do pracy. Ja jestem chetna, zeby cos zorganizowac, ale samej mi jest ciezko.

Sytuacja budynku jest w dalszym ciagu zawieszona, poniewaz jest to mienie gromadzkie,
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a mnie nie udalo mi sie do tej pory zebrac podpisów wszystkich mieszkanców. W takiej

sytuacji nie mozemy pozyskiwac zadnych srodków z Gminy np.: na remont budynku.

Wójt Gminy Maria Kopczewska- poinformowala, ze zglosila do Powiatu, iz na terenie

naszej Gminy jest mienie gromadzkie.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak podziekowala za sprawozdanie. Wiadomo, ze praca

spoleczna jest zawsze niewdzieczna, ze wiaza sie z tym rózne sytuacje. Nie mniej jednak nie

nalezy sie zalamywac. Nalezy dzialac. Dziekujemy pani przewodniczacej za cierpliwosc.

Mysle, ze po trudnych czasach przyjda lepsze i uda sie zebrac wszystkie podpisy. Gdyby ten

stan prawny byl unormowany na pewno byloby latwiej.

Wójt Gminy Maria Kopczewska podziekowala wszystkim Kolom za to, ze praCUja

i chca cos zrobic na tym terenie. Cieszy to, ze tak sie zmienilo w Ksawerowie. Panie w

nowych strojach prezentowaly sie pieknie podczas obchodów 75-lecia 'Parafii. Milo jest

slyszec, ze Kola pomagaja sobie nawzajem. Za to wszystkim paniom serdecznie dziekuje.

Przewodniczacy Rady - Tadeusz Grala idac za glosem Pani Wójt pragne podziekowac

wszystkim paniom-spolecznikom naszej Gminy, które ja rozslawiaja w terenie. Bez nich na

pewno nie bylaby widoczna nasza Gmina. Nalezaloby zmobilizowac sily, zeby takich

dzialaczy spolecznych bylo wiecej.

Ad.6.

Przewodniczaca Helena Rusak wobec zrealizowania porzadku obrad o godz. 15.25.

zamknela posiedzenie Komisji Samorzadowo -Spolecznej Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

~Iw >a KU'/YnSka

Zalaczniki:

1. Lista obecnosci radnych.

2. Lista zaproszonych gosci.

3. Proponowany porzadek obrad.
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